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Abstract (en)
The liquid to be treated enters via the central channel (1) to leave, in the form of two liquid phases of different densities, through the conduits (4,
5), sealing discs (6, 11, 19) being mounted respectively on the central body (7), on the intermediate disc (12) and on the upper cover (20) of the
machine. Resting against these discs are movable rings (8, 13, 14, 17) subjected to the pressure, on the one hand, of the liquid introduced into the
machine and, on the other hand, of the two liquid phases separated by the latter, while providing a perfect seal between the different phases, without
the need for providing elastic return members and without it being necessary to resort to special cooling means. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le liquide à traiter entre par la canalisation centrale (1) pour sortir, sous la forme de deux phases liquides de densités différentes, à travers les
conduits (4, 5), des disques d'étanchéité (6, 11, 19) étant respectivement montés sur le corps central (7), sur le disque intermédiaire (12) et sur
le couvercle supérieur (20) de la machine. Contre ces disques prennent appui les anneaux mobiles (8, 13, 14, 17) soumis à la pression d'une
part du liquide introduit dans la machine et d'autre part des deux phases liquides séparées par celle-ci, en assurant une étanchéité parfaite entre
les différentes phases, sans nécessité de prévoir des éléments élastiques de rappel et sans obligation d'avoir recours à des moyens spéciaux de
refroidissement.
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